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12 May 2021 

 

Buildings, Electrical and Mechanical Works – Hoarding Decoration Opening and  
Fun Day for Baptist Rainbow Primary School 

The Central Kowloon Route Buildings, Electrical and Mechanical Works Project Team organised the 
“Hoarding Decoration Opening and Fun Day for Baptist Rainbow Primary School” on 12 May 2021. 
Kowloon City District Councillor Mr Cheung King-fan, the representatives, teachers, students and parents 
of the Baptist Rainbow Primary School, were invited to the project site office. Besides visiting the 
hoardings designed by the school, participants also played interactive games to deepen their 
understanding of the Central Kowloon Route Project.  

 

大樓及機電工程 – 浸信會天虹小學設計圍板啟用暨同樂日 

中九龍幹線大樓及機電工程團隊於 2021 年 5 月 12 日舉辦「浸信會天虹小學設計圍板啟用暨同樂

日」，邀請九龍城區議員張景勛先生，以及浸信會天虹小學代表、師生和家長到訪工地辦公室。

除了欣賞由該校設計的圍板，大家亦進行互動遊戲，加深對中九龍幹線工程的了解。 

 

 



 

 

 



 

 


